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STYREMØTE 

Tirsdag 9. mars 2021 18.00-21.00 Digitalt møte  

Deltakere:  
Arne Kalstadstuen, Elin Vikane, Tore Hauglie (referent), Bengt 
Haugnes, Malin Fuløp, Erna Muratovic, Stein Erik Østlie, Gunhild F. 
Uttian, Jarle Rogndokken og Pål Tore Berg.  

  

Sak 1 Godkjenning av referat fra styremøte 10. februar 2021 

Kommentarer:  

• Gunhild F. Uttian deltok i forrige styremøte fra og med sak 8 (Lokale aktivitetsmidler 
(LAM) for 2021)  

• Til sak 6 (Kontorplass for administrativ ansatt (daglig leder) i Lillestrøm idre ttsråd) 
bemerket styret: Kontrorplass for daglig leder skal ligge på nøytral grunn. Lokasjon 
utredes nærmere i regi av Arne og avklares innen ansette lsesprosessen er avsluttet.  

Vedtak 
Styret godkjente referatet fra styremøtet 10. februar 2021 med ovenfor 
nevnte bemerkninger.  

  

Sak 2 Orienteringer 

Deltakelse i møter: 

• 17.02.2021 Styringsgruppemøte Aktivitetsguiden (Malin, Erna og Arne)  

• 18.02.2021 Møte med leder av Kontrollutvalget (Tore, Stein-Erik og Arne) 

• 02.03.2021 Møte Viken idrettskrets – «Bing back better» (Malin, Erna, Jarle og Arne) 

• 03.03.2021 Styringsgruppemøte «Aktive Skjetten» (Arne) 

• 05.03.2021 «Utemøte» med ordfører Jørgen Vik (Arne) 

Annet: 

• 11.02.2021: Befaring lokaler i Årosveien – kampsport (Jarle) 

• 05.03.2021: Strømmen storsenter – kampsport – om behov for støtte til leie (Jarle) 

• Elin opplyste at Stolpejakten starter opp om kort tid og etterlyste en avtale med 
kommunen som også dekker Lillestrøm øst  

• Stein Erik opplyste at aktivitetskalenderen er satt i prøvedrift på kommunens 
Innbyggerportal  

Vedtak Styret tok møteoversikten og tilleggsinformasjonen til orientering. 
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Sak 3 Oppfølging av handlingsplan 2020-2021 - Arbeidsfordeling i styret 

Basert på statusgjennomgangen av rådets handlingsplan for 2020-2021 i forrige 
styremøte, hadde Arne til møtet oppdatert dokumentet «Styrearbeid, arbeidsform og 
arbeidsfordelingen» - under overskriften «Oversikt oppgaver/tiltak/saker». En oppdatert 
versjon var vedlagt sakslisten.  
De angitte oppgaveansvarlige med gruppemedlemmer vurderer gjennomføringsevne og 
prioritering av utestående oppgaver for en felles gjennomgang av oversikten i neste 
styremøte. 

Vedtak  
De enkelte grupper gir innspill om gjennomføringsevne og prioritering  
for en felles statusgjennomgang i neste styremøte. 

  

Sak 4 Administrativ ansatt (Daglig leder) i Lillestrøm idrettsråd 

Etter møtet med administrasjonen i Lillestrøm kommune 26. januar 2021 om stillingen 
som daglig leder i idrettsrådet, hadde Arne, Elin og Tore utarbeidet et forslag til 
stillingsbeskrivelse som var vedlagt saksl isten til styremøtet.  
Likeledes har kommunens administrasjon oversendt forslag til «Oppdragsavtale mellom 
Lillestrøm idrettsråd og Lillestrøm kommune i tilknytning til kommunal støtte til stilling som 
daglig leder av idrettsrådet». Utkastet til oppdragsavtale, som senere er omdøpt til 
«administrativ avtale», var også vedlagt sakslisten til styremøtet.  Arne, Elin og Tore som 
på forhånd hadde fått seg forelagt utkastet, hadde ingen umiddelbare kommentarer til 
forslaget fra kommunen.   
Styret ga sin tilslutning til utkastene til stillingsbeskrivelse og den administrative avtalen 
med kommunen, bortsett fra at opplysningen om «Lønnsramme 7 iht. NIFs Veiledende 
retningslinjer for stillingsinnplassering» ble endret til «Lønn etter avtale». 

Vedtak 

Styret godkjente forslaget til stillingsbeskrivelse for daglig leder i 
Lillestrøm idrettsråd med endringen om avtalebasert lønn. Det var heller 
ingen kommentarer til den foreslåtte «Administrative avtalen» mellom 
idrettsrådet og kommunen.  

Tore, Elin og Arne følger opp saken videre og legger fram forslag til 
stillingsutlysning i styremøtet tirsdag 13. april 2021. 

 

Sak 5 Oppfølging av Temaplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 

Kommunedirektøren er i gang med å foreslå en løsning for videre fremdrift av anlegg på 
den prioriterte listen (6.2 og 6.3) i Temaplanen som ble vedtatt av kommunestyre i møtet 
16. desember 2020. 
Det tas sikte på at oppfølgingen behandles i Hovedutvalget for kultur torsdag 29. april, 
formannskapet 5. mai og av kommunestyret 19. mai 2021, slik at man kan starte på 
gjennomføringen/finansieringen av de prioriterte anleggene som er vedtatt i Temaplanen 
ved bruk av overskuddet for 2020 til dette.  
I brev av 8. desember 2020 oversendte idrettsrådet en anbefalt liste over hvilke anlegg 
som bør iverksettes i 2021.  
Styret ga sin tilslutning til at de kostnadskrevende prosjektene på den prioriterte listen 
(6.2 og 6.3) trekkes ut for igangsettelse i 2021 og at dette meddeles kommunen.   
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Vedtak 

Styret vedtok å be om at følgende anlegg igangsettes i 2021 og at disse 
finansieres med midler fra Lillestrøm kommunes sitt overskudd i 
budsjettet for 2020: 

• Ny kunstgressbane 11er – Fedrelandet 

• Ny kunstgressbane 11er – Lillestrøm Idrettspark 

• Fedrelandet klubbhus – rehabilitering eller nybygg (planlegging)  

• Hvaltjern skistadion – klubbhus (planlegging) 

• Skjerva skole – flerbrukshall (planlegging) 

• Sørumsand Idrettspark (planlegging) 

✓ Basseng 25m + 12,5m 

✓ Dobbel flerbrukshall  

✓ Basishall for turn  

 

Sak 6 Tilskudd til idrettslag som leier lokaler i næringsbygg 

Styret vedtok i møte 12. januar 2021 å søke Lillestrøm kommune om en bevilgning på kr 
2.000.000 som støtte til de idrettslag som leier lokaler i næringsbygg for barn og unge til 
og med 19 år.  
Arne, Pål Tore og Tore ble bedt om å følge opp saken overfor kommunen, hv ilket ble gjort 
ved brev av 26. januar 2021 til Lillestrøm kommune v/ kommunedirektøren.  
Kommunen har pr. 9. mars ikke besvart henvendelsen, og styret mente at det bør sendes 
en snarlig påminnelse til kommunen.   

Vedtak 
Styret vedtok at søknaden om tilskudd til idrettslag som leier i 
næringsbygg fremmes på nytt og at beløpet på kr 2 mill. foreslås 
finansiert fra kommunens overskudd for 2020.  

 

Sak 7 Møte med politikere og administrasjon i Lillestrøm kommune   

Basert på styrets tidligere meningsutveksling hadde Arne utarbeidet følgende forslag til et 
samhandlingsmøte med politikken og kommunens administrasjon i uke 19/2021:  

Målsetting: Styrke samhandlingen for felles mål om å skape gode rammebetingelser for 
utvikling av idrett, friluftsliv og fysisk aktiv itet. Dette for å skape aktive lokalsamfunn der 
alle innbyggere finner trygghet, mening, tilhørighet og trivsel.  

Deltakere: Ordfører, varaordfører, gruppeledere, Hovedutvalget for kultur, 
administrasjonen og styret i Lillestrøm idrettsråd.  

Program/Temaer: 

• Hvem er idretten i Lillestrøm kommune (antall idrettslag og medlemmer o.l)  

• Presentasjon/gjennomgang av samarbeidsavtalen vedtatt 20. mai 2020  

• Hva betyr en slik avtale med idretten for Lillestrøm kommune v/  ordfører 

• Hva betyr avtalen for idretten i Lillestrøm kommune 

• Hvilke utfordringer/oppgaver står idretten overfor i dag – årene 
fremover/gjennomføring av temaplanen 

• Diskusjon/meningsutveksling 

Arne har luftet ideen om et samhandlingsmøte med ordføreren som umiddelbart stilte seg 
positiv til initiativet.   

Styret ga sin tilslutning til møteopplegget. Møtet som ble berammet til torsdag 22. april 
2021, bør varsles i god tid, helst før påske. 



 Referat 

Referat styremøte 9. mars 2021 

4 

Vedtak 

Styret inviterer politikken og administrasjonen til et digitalt 
samhandlingsmøte torsdag 22. april kl. 18.00.  

Arne, Elin og Pål Tore utgjør arbeidsgruppen for forberedelse og 
gjennomføring av møtet. 

 

Sak 8 Bring back better – ta tilbake fritidsaktivitetene – flere og bedre en noen gang 

I regi av Viken idrettskrets deltok idrettsrådet  på et digitalt møte tirsdag 2. mars 2021 hvor 
det ble presentert tanker og ideer for kampanjen «Bring back better» som planlegges 
igangsatt til høsten.  

Malin, Erna og Arne presenterte i møtet med Viken idrettskrets sine tanker og ideer for en 
slik kampanje, som i all vesentlighet var basert på erfaringene fra møtet som idrettsrådet 
hadde med idrettslagene og politikere torsdag 4. februar 2021.  

I møtet ble det opplyst at de innspill og kommentarer som fremkom skulle bearbeides og 
at et mer detaljert opplegg ville bli sendt ut til idrettsrådene i Viken fylke. Idrettskretsen 
ønsket tilbakemelding fra hvilke idrettsråd som kunne tenke seg å være med i en slik 
kampanje. Meningen er at idrettsrådene skal tilrettelegge mens idrettslagene skal 
gjennomføre kampanjen som sådan.  

Vedtak 

Malin, Erna og Arne bes om til styremøtet tirsdag 13. april legge frem et 
underlag for styrets beslutning om hvorvidt Lillestrøm idrettsråd skal 
delta i kampanjen «Bring better back» og eventuelt  forslag til 
arrangementer og tiltak.   

 

Sak 9 Godkjenning av medlemskap for Romerike Topphåndball  

Fra Viken idrettskrets mottok Idrettsrådet 16. februar 2021 en søknad om godkjenning av 
Romerike Topphåndball som nytt idrettslag i Lillestrøm kommune. Søknaden ble skriftlig 
behandlet av styret og det fremkom ingen innvendinger mot å anbefale søknaden.  
I forbindelse med styrets behandling av søknaden fremkom det dog noen bemerkninger 
som underbygger behovet for at styret utarbeider noen overordnede kriterier som skal 
vektlegges ved styrets vurdering av opptak av nye idrettslag i kommunen. 
Elin, Stein Erik og Bengt meldte seg for å utarbeide et forslag til slike kriterier for 
vedtagelse av styret.  

Vedtak 

Søknaden om medlemskap for Romerike Topphåndball anbefales.  

Elin, Stein Erik og Bengt deltar i arbeidet med å utarbeide utkast til 
kriterier for godkjenning av nye idrettslag for fremleggelse for styret.   

  

Sak 10 Digitalisering  

Stein Erik og Arne har i henhold til arbeidsfordelingen i styret ansvaret for «mest mulig av 
virksomheten digitalt» og «arkivplan/arkivsystem». Dette arbeidet er påbegynt og det 
legges opp til at dette skal være ferdig til årsmøtet 9. juni 2021.  
Stein Erik ga en presentasjon av «Digitalt dokumentarkiv» og det videre arbeidet med 
digitaliseringen i Lillestrøm idrettsråd 
Opplegget om bruk av Idrettens Office 365 og Sharepoint dedikert idrettsrådet fikk 
tilslutning fra styret, men det er opp til hvert enkelt styremedlem å ta det i b ruk.    

Vedtak 
Styret sluttet seg til opplegget om bruk av Sharepoint og egen e-
postkonto for idrettsrådet. 
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Sak 11 Eventuelt  

Jarle hadde i mail til Arne reist spørsmål om status i samarbeidsavtaler mellom idrettslag 
og de tidligere tre kommunene. 

Vedtak 
Arne tar med spørsmålet inn i samarbeidsmøtet med Lillestrøm 
kommune onsdag 10. mars.  

    

Sak 12 Neste styremøte 

Neste styremøte tirsdag 13. april kl. 18.00.  

  
 


